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Szanowny Panie Prezydencie.  
 
Zwracam się z prośbą o podjęcie działań w sprawie naprawy lub wymiany 
nawierzchni chodnika mieszczącego się na działce gminnej nr 1019/165. Obecny 
stan w niektórych miejscach jest bardzo zły i powoduje zagrożenie 
bezpieczeństwa dla korzystających użytkowników. Nadmienię, że jest to główny 
ciąg komunikacyjny dla uczniów SP 15, a także mieszkańców korzystających z 
różnych form rekreacji. Głównym powodem zniszczeń są korzenie drzew 
rosnących w ciągu chodnika, które deformują nawierzchnię asfaltową chodnika. 
Mając na uwadze obecny stan budżetu Miasta oraz widmo zwrotu znaczących dla 
budżetu Miasta środków pieniężnych w postaci podatków od złóż górniczych 
przy podejmowaniu decyzji proszę rozważyć również wymianę nawierzchni z 
materiałów porozbiórkowych nadających się do wtórnego użycia i wpisania tej 
inwestycji w trakcie planowania budżetu na rok 2020, jednak na chwilę obecną 
spowodować doprowadzenie do stanu użytkowania nie zagrażającego 
bezpieczeństwu użytkowników. Z uwagi na powagę sprawy związanej z 
bezpieczeństwem użytkowników liczę na pozytywne rozpatrzenie mojej prośby za 
co z góry dziękuję. W załączniku przesyłam dokumentację zdjęciową dotyczącą 
sprawy.  
Z poważaniem 
Jacek Mularczyk       
 
 
--- 
Ta wiadomość została sprawdzona na obecność wirusów przez oprogramowanie antywirusowe Avast. 
https://www.avast.com/antivirus 
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